
 

 

Protokoll styrelsemöte Frillesås Rid- och Körklubb 2013-06-27 
Närvarande: Erika Olsson, Sara Halldin, Tobias Andersson,  Johanna Bergstedt, Lena Henriques, 

Katarina Tollén, Ulrica Molander, Ulrika Ribbner och Tina Wallin. 

1. Mötet öppnas av ordförande Erika.  
Ulrika R välj som tillfälligt sekreterare. 
2. Val av justeringsmän 
 Ordförande Erika och Katarina. 
3. Föregående mötesprotokoll.  
Det godkändes av mötesdeltagarna och läggs till handlingarna.  
4. Ekonomisk rapport 

Halvårsredovisning. Katarina och Erika gick igenom resultatrapport per 30 juni samt en prognos för 
resten av 2013.  
Inkomster/utgifter. Katarina kommer att ta fram en mall för hur man redovisar intäkter och utgifter 
som ska in i bokföringen. Tex från caféverksamheten under tävlingar. 
Lagkassor. Styrelsen beslutade att Alla grenar hanterar sina lagkassor utanför klubbens bokföring. Ex. 
försäljning som inte är i anslutning till aktiviteter/tävlingar på klubben såsom voltigens försäljning av 
New Body. Beslutet gäller med omedelbar verkan.  
Tävlingsintäkter.  I egenskap som ansvarig för TS åläggs Ulrika M att gå igenom ekonomisk 
redovisning av tävlingar på nästa TS-möte med samtliga sektionsansvariga. 
2:a halvåret.  Fakturor av ridskoleavgifter och påminnelser av medlemsavgifter är utskickade inför 
hösten. 
LOK-stödet. Redovisningen av LOK-stödet är gjord  enligt deadline 15/8.  Tina återkommer med mer 
information kring vilka aktiviteter som är LOK-stödberättigade nästa möte. 

 
 
5. Rapport från avdelningarna  

Cavallo . Johanna flyttar till Kalmar och avgår därmed som ordförande. Erika och Johanna la fram 
förslaget att en styrelsemedlem går in och supporterar resterande Cavallostyrelse. Styrelsen 
godkänner förslaget och utser Tobias med support av Anna Samuelsson som support till Cavallo. 
Uppdraget är att sprida informationen om Cavallo under hösten bland ungdomarna i stallet och säkra 
att vi kan välja en ny Cavallostyrelse på nästa årsmöte.  
Fritids. Det ligger mycket saker kvar som har tillhört fritids. Detta behöver städas ut. Ulrica, Erica och 
Sara tar tag i detta. Maila ut till föräldrar att de kommer och hämtar kvarglömda kläder etc. 
Tävling. 

TS ansvarig  kallar till ett möte för att planera inför 2014 under september/oktober. 
Gymkhana. Inget att rapportera.  
Voltige. SM är genomfört. 
Hoppning. Tävlingssäsongen är över. Vi har avverkat tre tävlingar. Div II ponny startar 
med ett lag 24/8 

Dressyr.  Div II för stor häst börjar med två lag den 17/8. 
Privatstallet – Sandra representerar privatstallet och framför de önskemål som kommit in. Den 
viktigaste frågan just nu är hur man löser situationen med hagarna.  5 av boxinnehavarna har framfört 
att de inte vill ha sina hästar i rasthagar på vintern utan man vill använda sommarhagarna året runt. 
Dessutom är det problem i hagarna med för lite gräs, främst i hage 1-6, och  och för mycket vatten, 
främst i hage 9-11. 



 
Kjell redogör utifrån sin erfarenhet de olika alternativen av gräsförbättrande åtgärder som är 
möjliga. 
 
Erika går kort igenom om informationen som styrelsen tagit del av från Länsstyrelsen 
angående tillåtna åtgärder i hagarna. 
 
Med hänsyn taget till alla tre infallsvinklarna ovan fattar styrelsen beslut att: 

 Sommarhagarna används under betessäsong och under vintern använder man 
rasthagarna. Stallchefen beslutar när byte av hagarna sker i samråd med 
styrelsen. Ca 1/10 till 30/4 räknas som vintersäsong. 

 Plöjning av sommarhagarna ska inte genomföras. Erika får i uppdrag att ta fram 
ett kostnadsförslag från Kjell för att  utföra de gräsförbättrande åtgärder som 
han föreslog på mötet i hage 1 – 11. Total arbetstid ca 1, 5 dag. 

 Tobias får i uppdrag att tillsammans med Otto G se över om ytterligare mindre 
dikning kan göras i hage 9-11 för att leda bort vattnet, 

Ridskolan. Ulrika och Sara för en löpande diskussion med Inger om höstens planering.  
Fiket och klubbstugan. Städningen av klubbstugan är fortsatt vakant. Erika ansvarar för att träffa  
kandidater från Arbetsförmedlingen tillsammans med Otto G. Målet är att ”gårdskarlen” går 
kombinera med städuppdrag.  Fiket öppnar 24/8. Fortsatt svårt att bemanna fiket på lördagar 

6. Förbund/Distrikt 
 Ingen rapportering. 
7. Brandskydd 
 Ingen rapportering. 
8. Utbildning 
 Grönt Kort-kurs är på gång i Varberg under hösten.  På nästa TS möte ska vi göra en 
 inventering av utbildningsstatusen i klubben till de kritiska positioner som krävs för att 
 genomföra tävlingar. 
9. Marknad/Sponsring 
 Ingen rapportering. 
10.Avrapportering/Uppföljning beslut 
 Ingen information.  
11.Övrigt 

Hötransportör . Styrelsen beslutar att den ska avyttras. 
Caféstugan. Behöver rustas upp med målning och ny dörr. Erika går igenom underhållsplan och 

prioriterar tillsammans med Otto G. 
Önskemål om belysning vid paddocken. Erika går igenom underhållsplan och prioriterar 

tillsammans med Otto G. 
Gårdskarl. Efter förslag från AF finns det tre personer som kan kallas till samtal för att se om 

någon kan vara lämplig för detta. Erika ansvarar. 
Föreningsdag. FRK ska delta i föreningsdagen i Frillesås den 24/8. Erica och Tina kommer att delta. 
Olympic Games. 31/8 i Kungsbacka. FRK kommer att representeras och Inger vill bl a visa upp 

voltige.  
 

12. Nytt möte 2013-09-19, kl 19:00. 
 
Justeras: 
 
 
Erika Olsson   Katarina Tollén 
Ordförande    Kassör 
 


